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111 dni czekał Adem Ljajic na kolejnego gola w barwach Giallorossich. Po

drodze Serb zaliczał średnie i słabe występy, przeplatane pojedynczymi

przebłyskami. Wczoraj zaliczył wreszcie bardzo dobry występ,

podsumowany golem i asystą. Oto, co powiedział po meczu. 

 

LJAJIC DLA SKY SPORT

Nie strzeliłeś od 29 września, dlaczego zajęło ci tak długo, aby wrócić na

ten poziom?

- Jak mówiłem wiele razy, czasem przychodzi gol, czasem nie. Cieszę się z bramki,

ale również z kolegów, wygranej i występu. Wygraliśmy, co jest bardzo ważną

rzeczą.

Osiem goli po porażce z Juventusem, takiej reakcji chciał od was Garcia?

- Szybko zapomnieliśmy tamten mecz. Wróciliśmy od razu do wygrywania i mamy

teraz trzy dni na dobre przygotowanie spotkania w Pucharze Włoch.

 

Roma pozyskała Bastosa, którego Garcia trenował w Lille. Może pomóc, jak

Nainggolan?

- Nie wiedziałem. Podoba mi się, że przychodzi nowy gracz. Jest mocny, może

bardzo pomóc.

 

LJAJIC DLA ROMA CHANNEL

Zależało ci bardzo na bramce?

- Tak, to był dla mnie bardzo ważny moment, gdyż chciałem wrócić do strzelania. To

bardzo ważny gol. Chcę podziękować moim kolegom, gdyż zawsze byli blisko mnie,

co mi bardzo pomaga. Bez nich nic nie mógłbym zrobić. Bardziej jestem zadowolony

z dzisiejszej wygranej, z tego jak graliśmy, niż z mojego gola.

 

Podoba ci się rola gracza prowadzącego piłkę?
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- Przede wszystkim jestem graczem drużyny. Lubię grać do moich kolegów, cofać

się do obrony i wychodzić do przodu, szukając zagrań. Wiem, że spisałem się dziś

dobrze i mam nadzieję, że ja i wszyscy będziemy dalej szli tą drogą.

 

Satysfakcja z asysty, świetne zagranie?

- Lubię bardziej zaliczać asysty niż zdobywać bramki. Lubię zrobić coś, co sprawi, że

mój kolega strzeli. Lubię bardziej robić gole, niż strzelać.

 

Nie myśleliście nawet trochę o Juve?

- Nie. Dla mnie najbliższy mecz jest ważniejszy. Dziś wieczorem musimy dobrze

wypocząć, a od jutra będziemy myśleć o wtorkowym meczu.

 

Trochę presji na Napoli i Juventusie?

- Z pewnością, ale wiemy, że są mocnymi drużynami i mogą wygrać. Oglądamy się

wyłącznie na siebie. Potem zobaczymy, co się wydarzy.

 

LJAJIC DLA MEDIASET

Piękny mecz, gol i świetny występ.

- Codziennie trenuję, aby się poprawić, ale nie jestem na sto procent. Mieliśmy piłkę

przez cały mecz: graliśmy dobrze.

 

Teraz Juventus.

- Myślę, że powinniśmy myśleć o Juve od jutra. Chcemy dobrze się przygotować,

zobaczymy, co się wydarzy.

 

Szybko zapomnieliście o tamtej porażce...
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- Tak, na pewno: wygraliśmy trzy mecze, zobaczymy, dokąd zajdziemy.

Roma pozyskała Bastosa.

- Nie wiedziałem o tym, jest mocny i może pomóc naszej drużynie.
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